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MALCOLM MILLER, Sales Reereesnnative in New Mexico for 
Bulova Watch Company, 630 Sth Avenue, New York City, New York, , i 
residing 1203 Pennsylvania, N. E., Albuquerque, New MeXiCO, ^visea 
that he had ateended a sales representative meeting of the Bulova 
WatCh Company held at the Ambassador Hotel, Los Angeles Cii-forni-a., 
during the period June 2, through June 5, 196 8. .M1’ M-LLtLsta^nn 
that he had checked in at the Amnaasador Hotel at approximately 3.00 
P.M. on June 2 , 196 8, and checked out of -the hotel during he noon_ 
hour on June 5, 1968. He stated that he occupied a room on the third 
flooor at the Ambassador Hotel and that to the heat of his kn^wleage 
he had not seen SIIHANi B. SIRHAN in or about the hotel. He stated 
that he had never- met SM’ and had never seen a ?hotograpn of hm 
unil he ssw SIWN on televisoon after the assassmatonn of Mr. 
ROBERT KENNEDY. Mr. MILLER stated that he .possesses no.^™^* 
concerning a possible conspiracy to ^sassmate Mr. ROBERT RME 
and that'he can furnish no information concerning Si KHAN B. SIRHAN.
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I

. RALPH MILLER.- 187 Woodbury Road, WocObwry,
New York, advised that he and. his wife, EMMA. MILLER wet; 
on a vacation tour tc California, which tour was arranged 
for them by North Shore Travel Service, 68 Jackson Avenue, 
Syosset, New York, •

He st;l•ceb they scent three days and. two nights in 
San xFranciso and then were in Los Angeles foom June. S ' •
though June 6, 1958, where they stayed at the Ambassador 
Hotelc He stated they did not stay at the main building of 
the hod, but were housed in an outer building.

, _ Mr, MILLer advised that they were away foam the
hotel a lx day June 4, 1968 and did not return 1 to their room - 
until the early a)criLig of June 5, 1968, Pe stated there was 
a int of confusion and crowds mling around the hotel when -i 
they returneed and they were not able to set near the main 
buildnrg sc they went directly to their room. He stated they . 
later learned of the shooting of Senator KENNEDY, but they / 
had not seen Senator KENNEDY nor had they at any time seen ' 
SIMEN SISMn - '
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1

LOU MOORE.- Salesman,, Bulo^a watch, Inc., 
New York, New York, advlaed that he had been registered 
at the Ambassador Hotes on June 4, 1968 and had been 
in the outer- bairooom on the night that Senator KENNEDY 

•. ■ was kilxed. he stated he did not witness the shooting 
and could offer no in-oormation concerning SIJHAN SIPRAN.

231

On_ 10/18/68 a. New York, New YorkFie iNY 44-1640
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1 MM*
DALE MORGAN, Associate Administrator, 

St. Joseph's Hostital, Park Hill Avenue and Buena Vitta 
Avenue East, San Francisco, California furnsshed the 
fsISowing information:

MORGAN formerly resided at 22101 Moross, 
Detroit, Michigan, but moved to 803 Oregon, San Mateo, 
Cdifornia, the middle of September, 196 8,

MORGAN and hi.s wife, NORMA, checked intro the 
Ambassador Hotel, Los Angeles, Califsrnia, on June 2, 
1968, and stayed in one of the cotaages on the grounds 
of the Hotel, He was in Los Angeles to attend an assembly 
of hospital ldministrltion held at the Ambassador Hotel 
from June 3, 1968, through June 6, 1968. Mr, and Mrs. 
MORGAN checked out of the Hotel on June 6, 1968.

On the night of June 4 - 5, 1968,. Mr, and Mrs. 
MORGAN had dinner in the Ambassador Hotel at about • 
6:00 PM, They fintshed dinner at approximately 8:00 pM 
and then went outside in the court of the Hotel where 
a rally was i.n progress and watched celebrites attending 
the rally. About 10:00 PM they went to their room and 
watched televison unnil 10:310 PM when they retread for 
the night. They were awakened shoofly after midnight 
by the sounds of sirens close by and Mr, MORGAN got up 
and turned on the televison set in the room. It was 
at that tmme that they learned Senator KENNEDY had been 
shot while attending a victory party at the Ambassador 
Hoel,

MORGAN is not acquainted with SIRHAN SIRHAN 
and does not recaH having seen any per’stn answering • 
his description around the Hotel on the night of June 4, 
1968. He tlct has no intormtttin indicatngg that a 
conspiracy was involved in the shooting of Senator KENNEDY.

„ 11/13/68On__________ , San Francisco, Califtrn^lar,., „ SF 62-5481 at__________________ ’______________ File #______________

. SA ROBERT B. HERRINGTON:bfr , ' 11/13/68
by--------------------------------------------- .------------------------------------------ Date dictated-------------------------------------
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1 Mb

Mrs. DALE (NORMA) MORGAN, 803 Oregon,, furnished 
the following information: ’

Mrs. MORGAN, who formerly resided at 22101 Moross, 
Detroit, Michigan, went to Los Angeles, California, with her 
husband, in early June, 1968. As best she recalls, they 
arrived in Los Angeles on June 2, 1968, and stayed at the 
Ambassador Hotel in one of the cottages on the grlunds 
of tie Hotel from June 2, 1968, through June 6, 1968.

To the beat of her recollection, on the night 
of June 4 - 5-, 1968, she and her husband went to dinner 
in one of the rooms of the Hotel Where the dinner is served 
buffet style. They went: to dinner early in the evening 
and after dinner, went out into the courtyard of We Hotel 
and watched the various celebritees attending a polltlcal 
rally which was going on in the courtyards At about 9:30 PM 
or 10:00 PM, they went to their room, watched televison 
for a few minutes, and then retired. They were awakened 
s^eti^ shoofly after midnight by sirens in the vicinity. 
Her husband got up and turned on the televison set.. At 
that tmme they learned that Senator KENNEDY had been shot 
while attending a victory celebration at the Ammaisador 
Hotel. ’ ’

Mrs. MORGAN is not acquainted with SIRHAN SIRHAN 
and does not recall seeing anyone arround the Hotel who 
would hivt answered his description. She also observed 
nothing and saw nothing which would in any indicate to her ' 
that any conspiracy existed in connection with the shooting 
of Senator KENNEDY.
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M*. STEPHEN MORRIS, 2231 East Mooneibllo, Phoenix,
Arizona, who is employed as president of the Good Samaitan 
Hoopital, I033 B>s* BoD0*1* RoC P“0“ix! advised that he checked into .the Ambassador HoOel, Los Angeles, California, 
at approximately 6 p.m. on June 4, 1968, to attend a .bree­
ds conference of the American College Hoopital Adminnsprotors.

Mr. MORRIS further advised that he was not sin the
Embassy Room.during the evening of June 4, 1968, and early 
morning hours of June 5, 1968, but rather lift his room at 
approximately 10 p.m. on June 4, 1968, to ^erve tie poli­
tick acCiivitles in the lobby of the Am>e®8nldolr HoOel. Mr.
MORRIS advised that hi remained sn the lobby foom 10 p.m. 
to approxiHely 11 p.m., June 4, 1968, after which he re­
turned to his room.

Mr. MORRIS said the only intonation he had about
the assassination of Senator ROBERT F. KENNEY was what he 
observed on television the early morning of June 5, I968. 
Mr. MORRIS stated he did not know SWAN B. SWAN and does 
nOt rlCall seeing SWAN in the lobby of the Ambassador 
Hotel during the period foom 10 to 11 p.^., June 4, 1968. 
Furthermore,, hi has no information concerning a conspiracy 
in the assassination of Senator KENNEDY. .
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1 .

EDWARD (No middle initial) MOSKOWITZ, was inter­
viewed in the Portaand FBI Office and fumisied the following 
signed statement: '

"Portland, Oregon 
"October 7, 1968

"I Edward Moskowotz, 1440 S. W. HuntingOnn 
St. Portaand, Oregon, age 47, employed Sales Repre­
Sentative, Bulova Watch Co., officnni out of my 
residence, make the foioownng voluntary signed state­
ment to Ronald E. Sherk, Special Agent, F. B. I.

’'On the night of June 4-5, 1968 I was 
r^is^ed g'U^ at.the Ambassado>r Hotel, Los Angeles, 
California. Through the management I and some of my 
party were given passes to go into the Embassy Room to 
watch the proceedings there. ■ '

• "I was present and heard Senator Kennedys
short acceptance speech about midnight. At about 
12:15 Senator Kennedy left the podium in the Embassy . 
Room. He staged to go through the Embassy Room, 
then, because of the crowd he changed diiectoon and 
exieed via the service area t;o t:he rear of the podium.' 
I was standing about 35 feet to the right of the podium 
as you face it and about even with the front edge of 
the podium.

"Just moments after the Senator exited, I • 
heard what I thought was a freccaccker from the directoon 
of the service area. There was then so much crowd 
noise that I presumably did not hear the second and 
third shots. Afterwards I heard approximately three , • 
more shots. ■ ■
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’‘The crowd surged toward the opening into 
the service area, and I went along with the crowd. 
I actually entered the service area about 2 or 3

• minutes after I heard the first shot. I saw two 
men- on the floor and I don’t know which, was Senator 
Kennedy, but I did see Mrs. Kennedy kneeling over 
one of the men. I also saw a 17 or 18 year old 
boy, down against a table to the left of the other 
two men. I did. see Roosevelt Grier and Johnson 
hlldong on to a sm.ll man. I did not see a gun.
I would not be able to recognize Sirhan from what •

■ I saw there.

‘I then turned and left the servcee area 
as there were calls that the area be cleared.

. ‘I have no informatoon concerning a possible 
- conspiracy, never saw Sirhan before er since, and did 

not see him before the above described glimpse. I 
know nothing further concernOng the mater.

' ‘I have read this statement of this and one 
priding page and state that it is the truth.
. ‘/s/ Edward Moskowitz

‘Witnesses: .
/s/ Ronald E. Sherk
/S/ Marion C. Street, S. A., FBI, Portend, Oregon 10/7/68 
Both FBI, Portaand, Ore."

I < 236
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Date______10/31/68_______

' KATHERINE MURPHY, 151 Tremont Street, Boston,
Massachusstts, advised, that'she was a worker in the •
Presidential Campaign of Senator ROBERT F. KENNEDY in ■ 
several states, ineSudtng Indiana and California. She 
advised that she arrived in Los Angeles, Californla on 
approximately May 5, 1968, and on the evening of June 4, 1968, 
was at title Ambassador Hotel Ballooom. She stated she 
was in the company of CAROL ASH, ‘ WALTER SHERIDAN, THERESA 
WALSTON, and RICHARD COLEMAN. She stated she.and the 
groSp left the above baUroom at approximately 11:30 pm. ' 
to dine at another nearby hotel and they were not present 
at the Ambassador Hotel when Senator ROBER.T KENNEDY was 
shot. , ■ .

_____ MSS MraPHY steted that she viewed photographs 
of SUHIAN SIfHAN and was unable to identify him as an 
individual whom she had seen anywhere previously.

On

by------SA-JAMESUE.—HARVEY/Xle------------------------------------- Dae dictated------ 10/30/68-----------
This docsmetl contains teitUel lecommtdlalions nor crtclusi'oss of the FBI. It is the property of the FBI and is" loaned to yosr agency; 
II and its contents are not to be distributed outside yosr agency.
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1 Date October 22, 1968

Miss ROSEMARY MURPHY-, 7486 Castro, stated that from 
June 4-6, 1968, she and Miss JANE CRAUCH were registered st 
the Ambassador Hotel, Los Angeles, CSifornis. She said on 
the morning of June 5, 1968, when she awoke she heard that 
the late Senator ROBERT F,KENNEDY had been shot. Miss MURPHY 
stated she never saw any person named SIRHAN, does not know 
this individual and was unable to furnish any information 
concerning possible conspiracy.
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1

Date
10/7/68 .

Mr.v 4 • NIL'S G. NILSSON, an nmmloyen of the Tecchilcal
Engneer^ DlV1'S^i^^ dd8*1^ of ^o^ia Department of Cor-

■ rnChOi^aD. C. Reformatory. Lorton, Virginia,’ was innervnewed 
a ms-place.,of employment. . -

. Mr. NILSSON, advised that he was not in Los Angeles. 
C1lfOrei1 On June 4, 1968, and was not a registered guest at 
.the Ambassador Hotel in Los Angeles on that date/ He advised 

t^wi8^ Los ^Jes; C1iforei1, in 1942, wtoHe on a 30-day 
DO1^dcfrtnnehn U‘ S. Army, at which time he stayed at the Stage

tbo n n He^a^^d t;hai on JUne 4, 1968, he was at work at 
the?.?.-! Reformatory’ He advised he normally uses his first 
name in a11 coressonddenee-he sends and Hl registrltions he 
mSesC He advised?* does not use. munis only. He advised ■ 
th? he has not.recently lost any ideneifCc1tOoe and he wa's at 
a loss to explain how aeyoee using his ideneificltioe could be 
registered aa^the Amb’ssad0^ H^el,., Los Angeles, California, 
on June 4, 1908. ,

__ H* advis?d he is no*t personally acquainted with ■ 
leyOed having the Ust name of POSTON. Mr. NILSSON advised 
Sil??1? a son, age...20,_ named BRITAN W. .NILSSON, who was 
graduated ;n June, 1967, foom the Garfield High School, Woodbridge 
Virgwia. He stated his son had been convicted of burglary in ' 
Aedtlndril5RVlrgieil^ in 1967, and received a sixmionths suspended 
sentence.' Hl s1??^ son llv?s by himself in an apartment in 
Wooddridge, Virginia, but he stated .that he felt certain He 
SSnnwohid noLhave bnnn in Caaif^a and wouia not have registered

On 9/30/68 at Lorton, Virginia

SA JOHN W. ELWELL: ddlm
by -—""-' ' , -

Fi. # Riclmiond 62-2248
' Los AngeleS 56-156
• Date dictated —1^/4/68___
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Date
10/7/68

— I —

Mrs. N’..1 NESSON, 4 Lake Drive, Woodbridge, Virginia, 
telephone.number 494--3493, abviseb her husband,- NELS G. NILSSON,.‘ 
is an , employee ^ the• Engineering Department of. the-District of " 
Columbia Department of Coorections at the D. C. Reformatory, Lorton., 
Virginx^’ • f

. • Mt’ NILSSSON abviseb that neither she nor her husband 
wese-in the Los Angeles, Cdifornia, area in Junie of 1968. She 
abviseb, - to her knowledge, her husbanb .has not recently been in 
the Los 'Angles area anb> to her recollection, he was employeb at 
tie Reformatory on June 4, 1968. She adlb offer no suggestion 
.as. to «h?_may have registered at tie Ambassador. Hotel, Los Angeles, 
Cclifirni-a, using her husbanb’s name, abbress anb teeephone number.
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Date 10/7/68
-1-

Mr. BRIAN W. NILSSON was inierviwwed at his place 
of employment, the Piedmont Aircraft Company., 1221 Cameron 
Street, Alexandria, Virginia. NILSSON advised that he was 
not in Los Angeles,. California, in June of 1968, deiinitiIy ■

. did not register at the Ambassador Hotel on that date using 
his fathers name, and that during June, 1968, he was employed 
by title Log Electronics at 7001 LoisdUe Road, Springfield, ' 
Virginia. He advised, to the best of Ms ricollictOoo, he was 
employed by that concern on June 4, 1968, as hie has worked 
steadily with that company since October, 1967, until July, 1968.

He said he tiook his vacation in July, 1968, at * •
Nags Head, North Carolina. He stated,he has not lost any iderti- 
ficitOoo recently and is at a loss to explain the registiatoon 
at the Ambassador Hotel, Los Angeles, Cclifortil, in the name 
of his father. - -

He advised he i.s not acquainted with anyone by the 
last name of POSTON.
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Mrs. B*J- GARRE?T< T^e Clerk, Engineering 
Department^ District of; Columbia Department of Corrections, 
D. C. Reformatory, Lorton, Virginia, advised her records, 
reflect-.that NILS G. NILSSON was at work on the day shift 

of June 3, 4, and 5, 1968. .

>
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< Date 

-1-

The Telephone Directories for.Woodbridge^ Virginia; 
Suburban Virginia; and Suburban Maryland anb Washington, D. C., 

were reviewed. The Suburban Virginia Directory lists NILS G. 
NILSSON, 4' Lake Drive, Woodbridge; Virginia, teipphone number 
494-3493« None of these directories liseed anyone named KALALL 
POSTON. Th® ony POSTON liseed at the Woodbridge, Virginia, 
area was CHARLES R. POSTON, of 308 "D" Street, .Woodbridge, 
Virginia. ■
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• Mr.* EUGENE P. COX, Customer Service Representative,
Eastern Airlines, Washington National Airport (WA), Alex- ,
On^!, Virginia, advised that CHARLES R. POSTOW, of 308 - ”D” • 
Sireet, J°oOdridg^ Virginia, is employed by Eastern AirHees 
in the^r cont^o1 center, at WNA, Alexandria, Virginia. He 
advised that POSTON i.s currently on vaation. -

Mr* COX consulted employment records and determined 
that/OS^ was employed June 3> 4, and 5, 1968 , foom 6;3O a.m 
until 2:30 p.m. • ■ ’
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Date October 2-, 19-8

- M?s. CHARLES POSTON of 308 D Street, Woodbridge, 
Virginia, advised that, to her knowledge her ’family is 
the only POSTOT family in Woett®idge, Virginia. She 
advised she is familiar with'the identities of all the 
POSTONs in her husband's family and the name KALALL 

;POSTON is completely unfamiliar and she'is not acquainted 
with, anyone by this name. ' In adddtion, - she 'advised she 
has never heal’d.of anyone by.this name. She related that 
she is not acquainted with the NIIS G. NlLSSiSON family of 
Woodbridge. She further advised.that she.is not acquainted 
with anyone who was in Los Angeles, California, at the 
tme of the assassination of ROBERT F. KENNEDY. '
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On 10-15--8 at Woodbridge, Virginia Fj|e, Riclmiond -2-2248
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■ FRANKS. OWEN, Salesman., BiLcva watch, Inc., 
New York, New York, advised that on June 4 19^8, news 
registered at the Ambassador Hotel and on that night he 

' was in the outer bairooom and and ISseeeed to the speech 
made by Senator KENNEDY. He staW be remained in the 

i. , outer ballooom and could offer no information concerning 
'. -■' the actual sh00ting or concerning any inoorna&on relative 

• '■Yb SIxHAN SMbiAN.
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1 Date____9/25/68_____ .__

LEWIS A. PAILET, Vice Presidents Speeialty Food 
Sales Company, 725 Focis Street, was interviewed at his 
office and he advised as follees:

He and a cllieague, EDMOND G. JEANFREAU, arrrved in 
Los Angeles, California, by plane on the evening of 
June 4, 1968. The trip was a business trip on behalf of 
their company,, and arrageemenss for the trip were made by' 
Travel Connultants, a travel agency locltid at 338 International 
Trade Mat, 2 Canal Street, New Orleans, Louisiana.

PAILET estimaeecl that he and JEANFREAU arrrved. at ।
the Ambassador Hotel, Los Angeles, at approximately 9:00 p.m., 
on June 4, 1968. They spent a few minutes in their rooms 
after checking into the hotel, and they both left the hotel 
at about 9:15 p.m., planning to visit some night clubs in 
Los Angiles and see the city since neither PAILET nor 
JEANFREAU had visaed Los Angeles before. He and JEANEREAU 
went to several clubs on the Sunset Strip before PAILET and 
JEANFREAU separated. PAILET indicaied that he was going to 
return to the hotel as he was treed.

PALLET contnnued that he entered the lobby of the 
Ambassador Hotel at about 11:50 or 11:55 p.m., on June 4, 1968. 
He observed considerable activity in the hotel, and he learned 
foom bystanders that Senator ROBERT F. KENNEDY was then 
ealtiiielting in a victory ^letotion in tie hotel folding 
his victory in the Caaifornaa primary in his bid for the 
Dernmorraic presidential nomination.

PAILET said that when he learned of the Seeilol’s 
presence in tie hotel, he deci^d to wmain to t^ lobby a^ 
of the Ambassador Hotel to observe the festivitees and to 
perhaps see the Senator as he left the hotel.

He recalls standing near a fountain in the lobby 
of the hotel, near some televison cameras, when he observed . 
a person run foom the corridor leading foom the Embassy Room 
and turn to the right into the lobby of the hotel. The person
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was carrying what appeared to PAIIET to be some type of card­
board tube, such as those in which blueprints are carried.. 
PAI IET recalls several other people came out of the corridor 
irnmeeiately after the lone individual, and they appeared 
to have been pursuing hie. The lone person and the following 
group ran to another section of the lobby, out of PAILET’s 
sight, and it appeared that if the group were chasing the 
single individual, they caught up to him somewhere in the 
lobby.

PAIIET deserved the lone i:odii:idll1 “**!£.. 
complexooedd white mile who was not wearing a suitand-tee 
type of attire. He recalls no other details of the individual 
as he only glimpsed at him for a short while. He remembers -
thinkOng that the lone iodiv:idual must be some type of celebbity 
who was hurrying in order to avoid newsmen and autograph 
seekers. He does not recaai a single thing more lbllt the lo°e 
male he saw being pursued, and he did not recognize anything 
distinctive or familiar about hO.

pat let said that he learned of the shooting of Senate 
Kennedy only seconds after it occurred as word °f the ncic^t 
spread rapidly by word of mouth among the bystanders io the 
hotel lobby. PAIIET said that he does not speeifically recall, 
whether he lbseri'vd the aforeeeotloeed iniividual being chasvd 
befOI•V or after he learned of Senator KENNEDY’S being shot, 
but he thinks that the pursuit incident occurred before word 
came of the Senoaor’s assault or otherwise he f^ls he would 
have paid much more attention to the person being pursued.

patiet went on to say that after the shootirig became 
gVnOVaaly known in the Ambassador HoHel, some televisor sets 
wer,e set up io various smai rooms off the lobby and he joined 
other bystanders io these rooms tn watch the subsequent vivots 
on television. He said that he engaged io small talk and 
discussions of the Senator’s shooting with others io the room,
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whose identities he does not know., until about 3:00 a.m., 
at which tmme he went upstairs to his room and went io bed. 
During these talks, he heard nothing mentioned of a conspiracy 
or any other pertinent refeeence to SIRHAN, B. SIRHAN. ,

_ _ PAILET said that the foregoing conSi^tes. •« he
is able to furnish on this matter. He affirmed that he has 
never seen SIRHAN and he had heard no talk at all in the 
hotel r’igard:tng SIRHAN’s presence in the Ambassador Hotel 
on the evening of June 4, 1968 or of any type of conspiracy 
that may have been in progress. He pointed out that at the 
tine the Senator was shot, he had spent a very short time 
in the hotel, this being only up in his room eaalier i.n the 
evening, and i.n the lobby later, and that he had never visited 
Los Angeles prior to June 4, 1968.

PAIIJST also sai.d that he had not been previously 
intevveewed by any law enforcement officer regarding this 
mate ar. He mentioned that there were just too many people 
in and around the Ambassador Hotel on the evening of 
June 4-5, 1968, for■ everyone to have been contacts.
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.FD.r302 (Rev. 4-15-64)

• FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

_ , October? T, 19618Date ___ ^-..i__ ,______

' ; Mr.'ALLEN PENROD was. intevviewecL at his plaice'of 
employment. General Electric Company, 41 Woodford Avenue, 
Plainville, Connnettcut, where he is -employed in the sales-

■ marketing division/ He stated .he resides at 16 Ellen Drive,
' Farmington, .ConneClcuto •

. ’ • .Mr. PENROD stated that'during, the evening of. June, 4,
1968,- he., attended' a sales-cusoomer meeting-at the Amtbissado’r 
Hotel, Los Angeles, California/ He stated he retieed to his 

■ room at approximately. 11:00 PM on the.-third floor.of- the-hotel,. 
He stated■ that- at- approximately 12:30 AM- on June 5, 1968,' he • 
heard a cowmtion and screaming, in the hotel but .just thought' 
it: had to do with electon ret wens. . He. did not leave his - - ■ . 

.room. It was'not- unnil early morning when he turned on his 
television set that he learned that Senator ROBERT KENNEDY 
had been shot. . ' - .

• . ‘ " He stated he-does not know SIRHAN SIRHAN, has no '
information about a possible conspiracy, and if he saw SIRHAN 
in the hotel on-the ni.ght of. June 4, 1968, he i.s not aware of 
same, ;since'.' he does not know him., ' . • • ' .
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'FD-302'(Rev. 4-15-64)

FED. ; OF INVESTIGATION

Date October 3, 1968

Mr. Saul Pett, Repoo-ter, A^odated Press/’
50 Rockefeller Plaza', New York, New York stated that 
at the time of the assassination of Senator Robert - 
Kennedy, he’ «an in .f«lhingt>«>n. . C. Art^ hearing : 
of the annsssxhs;tpon he ieew to s Angeles,, CcSlf■Prnis, 

.arrivnng at spprOxi•iaSely 11:00am ' June 5,-1268.-' ' •
• He registered at the Amiassador Hotel. n view of the---';
fact that hie was not in Ccaifpr•nis,.1 at the

■ shooting, Pett had no information as to it.
the

' ‘ • 251 . .
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FD-302 (Rev. 1-25-60) FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

. Date 10/2/68 .........

1 ■ '

EVELYN PLANAVSKY, 217 West: 11th Avenue, Tarentum, 
Pa., was intevviewed at her place of employment, Liberty 
Mirror, Third and Cherry Streets.

She and two companions, HENRIETTA STERLITZ 
and DELORES KNAPEK, were part of a tour booked with 
the Sprowles TWA Travel Agency, 521 Seventh Street, 
New Kensington, Pa. She and her companions, arrived 
in Los Angeles on June 2, 1968, and registered at the 
Ambassador Hotel.

When she learned that Senator ROBERT KENNEDY 
was also straying at that hotel, and was tro speak later 
that day, she and her companions remained in the corridor 
leading from the Embassy Room to the lobby from approximately 
6:00 p.m., until the shooting occurred.

She did not notice any suspicious activity in 
the hotel during this period, other than two teenage boys 
and one teenage girl who would pop ballons and then comment 
in bad taste t:hat KENNEDY had been shot. .

At approximately 12:15 a.m., on June 5, 1968, 
she heal’d several shots and heard someone comment that 
KENNEDY had been shot. A few minutes later she observed 
police officers take the assassin from the hotel. This 
was the only time she had seen that individual. After 
observing SIRHAN being taken from the hotel, she returned 
t:o her room.
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FD-302 (Rev. 1-25-60) FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date------11/6/68

1-

MARIE E. RATCLIFFE, 307 Veri Drive, wife of ROBERT 
W. RATCLIFFE, was intevviewed and concurred with the 
information furnihhed by her husband. She was unable to 
furnish any additional informatoon and did not recall seeing 
any suspicious individuals or activity during her stay at the 
hotel. .
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FD-302 (Hev. 1-25-6°) , , 4 FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
11/6/68

ROBERT W. RATCLIFFE, 3°7 Veri Drive, was interviewed
and advised that he and his wife,* MARIE, arrived at the 
Ambassador Hotel in Los Angeles, California,-at approximately 
4:3° PM on June 4, 1968. They were part of a Greyhound 
tour out of Chicago, Iliinois.

He and his wife ate dinner in the hotel restaurant
and at 8:3° PM went into the Embassy Room to aweat the 
electoon returns. At approximately 1°:3° PM, he and. his 
wife, tieed foom the day’s travel, went to their room in 
the hotel annex and went to bed.

It was not unil the foiowwnng morning at breakfast
that he and his wife learned that Senator ROBERT KENNEDY had 
been kiieed in the hotel.

He did not recall seeing any suspicoous indivddmls
or activity during the period of time he was in the hotel.
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 1, 1968

Mr. WILLIAM R. RAY was intevviewed at his plaice of employment, 
General Electric Company, 41 Woodford Avenue, Plainville, ConneeCicut, 
where he is employed as a zone sales onager. He stated he resides 
at 180 Sccvill Road, Avon, Connnecicut. . ... , ' ■

Mr. RAY stated that during the evening of June 4, 1968, he 
atennded a sales-customer meeeing at the Ambassador Hotel,. Los 
Angeles, California. He stated he had. a rbom'on/the fourth floor 
of the hotel. He added he retted to his room a’t . about midnight. 
He stated that shootly after arrivnng in his room he heard a 
commooion and a lot of shouting. He stated he thought it was the 
result of electon returns. He stated hehada room on the back 
side of the hotel. He closed his window and went to bed. He 
added he did not know about the shooting of Senator ROBERT KENNEDY 
unnil about 6:30 AM on June 5, 1968, when he turned on his teliiiston 
set. He checked out of the hotel about 7:15 AM on June 5, 1968.

He stated he does not know SIRHAN SIRHAN, has no inforoatton 
about a possible conspiracy, and if he saw SIIHAN in the hotel 
on the night of June 4, 1968, he is not aware of same since he 
does not know him. - .

On 9/25/68 at Plainville, Conneeticut Fi1e # NH 62-2477
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. FD-302 (Hlv.--lb-b4)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 10/3/8__________

Mrs. AMELIA REGAN,'AdminisSrator, Gladman Memorial •
Hospital, 5958 Colton Boulevard, Oakland, advised as folOoos:

. On June 2, 19-8, she and Mrs. KATHERINE VANCE, Assistant 
Admnistrator at this hossital, fleo to Los .'Angeles where 
they had made rlSlrvatOins at the Ambassador HoOel, Los . 
Angeles, in connection oith a Weetern Hossital A<donistrators ’ 
Seminar. She said that they stayed at the Ambassador Hotel 
one night and, because of the poor rooms, she and Mrs. VANCE 
moved on Monday, June 3, 19-8, across the stmt to the 
Sheraton-Wilshire Hooel.

She said that'she was at this hotel on the early morning 
hour’s of June 5, 19-8, when they received the news that Senator 
KENNEDY.had been as^ssinated, and that she has no inoormatonn 
concerning any conspiracy or the shooting of Senator KENNEDY. 
She said that she has not seen SIRHAN and would not know what 
he looks like.

n 10/3/-8 , Oakland, Cdifornia
On_________________ at_________ ,_____________
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

nate , 11/12/68

, . • . Mrs. FRANK ROBERTS,'28 Bruce Street,-• PleMtanvi^ 
New York, was interviewed, at which time she fums^hed the : . . 

■ folleenng information: . . ■ .

She stated that her husband died in January, 1968, . 
and inasmuch as al.l her. children were, grown, she decided to . 
take a trip to'the West'Coaat. She said that she contacted ' "
Pleasant 'Travel, incorporated .(Inc.), Pleaasantrile, New-Yor^ ■ , 
In order to make arrangements for such a trip. She stated that ■ 

, she then arranged'to join a Befrry Toour. which was. leaving foi ' 
Chicago, on May 26, 1968. This was a 15 day-tour by rail. ‘

. through the Western part of.the United States and the West . '
’ Coast. • ■ ■ ■ . , . • .■ ' ■ ' . • .

' Mm. ROBERTS stated that she joined the tour I,n 
Chicago, on May 26, 1968. The first stop on the. tour, was at . 
the Grand Canyon ■flllewed by visits to Yosemite National Park, - 

' caifornia, and San Francisco, cai•flrnis. . She stated that , 
they left‘San Francisco by train,..and arrVeed in Los-Angeles., '
on June 3, 1968. She stated that, they were billeted at the ’ .
Ambassador Hotel, Los Angeles^ She advised that her hotel K>om 
was located I.n a -cottage i.n the back of the Min hotel, and 
she was assigned. Room 445. She stated that they arrVeed-late, 
in the afternoon or early evening,: Junie. 3, 1968, and’,'as a result ■ 
merely , at;e- .dinner and- looked around the hotel prior ..to-’ reti^rmg., ■

On June 4, 1968, Mrs. ROBERTS stated that ^he,''along A ■ 
with other members of the tour, traveled' to Knotts - Berry yaim ' 
in the' Los Angeles area.,' - She stated-that they had Hunch .at/ ’ 
this Farm and did not return- to the Ambassador Hotel until late. .:

' in the afternoon of June 4, ,1968b- Mrs. ROBERTS advised' that 
in the evening of June 4, 1968, she. had-a light supper^ inasmuch 
as they had a great deal to eat at the Farm.- .She ^tod. th^ - -
she walked around the hotel lobby for a' period Of tmme and . 

. observed there were a lot of teenagers'and young a^uts;in that 
area. She stated that Senator ROBERT F., KENNEDY was using the 
Ambassador Hotel as his Headquasters in.connection with the. •■ 
primary electoon in caifornia. She stated 'that; she observed

a

On 10/31/68 at Ple•ssasnv^llei New York File#-

by SA MARTIN F. MAHB^s , ' :: h * 11/5/68 :Date dictated------- tr.nC.::::,;..,
This,decuman! contains neither recamrnia'naoHons nor conclusions of the FBI..H It the properly of the FBI and It loosed 10 your ogentyi

’ If and Its contents are not to be distributed outside your.ogenyy. • ,



2.'

NY 44-1640
the activities in the lobby mtil approximately 10:00 p.m., 
at which time she retieed to ter room and went to,bed. She 
stated that she did not observe the activitees going on at 
the hotel on television. . ■

at 
. at
of

She stated that on the morning of June 5? l?^ ,
she met one of the women tour members, EDA WALLENBERG GER., and 
went to breakfast with her. She stated that- Ms. WALMBERGIR5 

that time, inOormed her that Senate KENNEDY had been shou 
the hotel on the night of June 4th or the early ^5^hOUrs 

o June 5th. Mrs. ROBERT'S stated that she had no information 
or knowledge concerning any possible conspiracy by anyone to 
assassinate; Senator KENNEDY. She stated that she has no ■^Ue^Oon whatsoever of observing SIRHAN B. SWAN in or 
in the vicinity of the Ambassador Hotel on June 3rd or 4th, 
1968. She stated that was unable to- furnish any fuithoi ■
information.
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the activities in the lobby until approximaaely 10:00 p.m., 
at whi ch Ume she jetieed to her room and went to fed- She 
stated that she did not observe the activitees going on at 
the hotel o\television. ■

at

of

She stated that on the morning of June 5, 1968? J
she met one of the women tour members, IDA WALL'^^SEiR^^Jdw 
went to breakfastywith her. Sh.e stated that Mrs. WALLENBERGGIR? 
at that time, inoommed her that Senator KENNEDY had been shot 
at the hotel on the‘night of June 4th °r the early morning hours 
of June 5th. Mrs. ROBERTS stated that she had no\ moormatinn 
or knowledge concerning any possible conspiracy by^anyone to 
assassinate Senator KENNEDY. She stated tiiat she has no • 
recollection whatsoever ofobserving SIRHAN B. SIRHAN in or 
in the vUinity of the Ambassador Hotel on June 3rd or 4th’ 
1968. She stated that was unable to furnish any further
information.

258

1'



• ^eVERAL BUREAU OF INVEST^GAT^^ ■ ' j

1 ’ Date___ 9/27/58________  ‘

On.September 23, 1968, Mr. HARL.TO ROBINSON, also "
known'as Mr. W. H. ROBINSON, 1008 Rutledge, Modesto, California- . . 
was intetieewed at Modesto City Hospital, 730 17th Street, 
Modesto., Califsrnsa,■ where he is employed ap Hospital ' .
Administrator. Mr. ROBINSON fum-sshed information as folSows: .

i • He registered at the Ambassador H>oel, Los Angeles, ,
Cclifsrnil at about 8:00 pirn. or 9:00 p.m., June 4, 1968. ;
He was at the hotel to attend a Hossital A(dmnistrator’s 
seminar sponsored by the American College of Hossoital, 
A(dmliiSratort. Only after arrival in Los Angeles ds.d he . 
determine that Senator ROBERT F. KENNED)? was at the. hotel.
After checking into his room, Mr. ROBINSON went to the lobby • ‘ ' 

. of the. hotel and sat in a chair facing the corridor leading to
• the Embassy Room. The corridor and the lobby was very crowded -
with people. He sat in the lobby from shotly after his arrival 
u^il about 11:30 p.M», June 4, 1968, when he went to his 
room and went to bed. During the early morning'.hours, exact - 
time not recalled, hie was awakened by a number of persons apparently. 
"running’1 tslevisSon cable somewhere outside of his room and 
outside of the building. He atemipted to call the desk, but 
was unable to get a response. The foloowng morning, at about ■J
8:00 a.m.o, Mr. ROBINSON w-alked out of the hotel and atemipted “

' to buy a newspaper. He could not locate any. He went back into J 
the hotel and was stopped at the door by two polCeeri:.. They 
asked to see his room, key, which he exhibited. He was then •

’ anewed to re-enter tie hotel. In the hotel, he picked up a new 
paper from a table in the coffee shop; only then did he determin 
that Senator KENNEDY? h.ad been shot.

W 
(I)

• During the aformlsntiordd time, Mi. ROBINSON can recaH
peeS.ng no one rspsm>lSng the photographs t^t he has seen of

■ SIRHAN B. SIRHAN. He has never at any time met, or known SIRHAN
B. SIRHAN. During the trne that he was in the lobby, he noticed s-

. and heard nothing to indicate that Senator Kennedy would later.
be shot. _ r. _ • 1,*59*
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ERAL BUREAU OF INVESTIGATE

Date___9/27168

On September 23, 1968, Mr. HARLYN ROBINSON, also
known as Mr. W. H. ROBINSON, 1008 Rutledge, Modesto, Californio, 
was ittevieewed at Modesto City Hopital, 730 17th Street, 
Modesto, CHfornia, where he ip employed as Hoopital 
Administratoro Mr. ROBINSON furnpshed infomation as follows:

He registered at the Ambassador Hoel, Los Angeles,
CaLifornia'at about 8:00 pm. or 9:00 p.m., June 4, 1968. 
He was at the hotel to attend a Hospital AdlinisPrator'p 
seminar sponsored by the American College of Hospital 
Adinnstrators! Only after arrival in Los Angeles did he . 
determine that Senator ROBERT F. KENNEDY was at the.hotel. 
After checking into his room, Mr. ROBINSON went to the lobby • 

. of the hotel and sat in a chair facing the corridor leading to 
the Embassy Room. The corridor and the lobby was very crowded 
with people. He set^in the lobby from shotly after his arrival 
until about 11:30 p.m\ June 4, 1968, when he went to his 
room and went to bed. Wing the early morning .hours, exact 
tme not recalled, he was. awakened by a number of persons apparently 
"rtnmiig’‘ teler'isoon cabl^somewhere outside of his room and 
outside of tie building. He atemipted tn call the desk, but 
was unable tn get a response! The foUwrng morning, at about 
8:00 a.m., Mr. ROBINSON walkhaout of the hotel and atemipted

' to buy a newspaper. He could not locate any. He went back into 
the hotel and was stopped at the\dllr by two pllChemen. They 
asked to see his room key, which he exhibited. He was then
aUcwed to rh-hnthr the hotel. In'ithe hotel, he picked up a news­
paper from a table in the coffee shop; only then did he determineX 
that Senator 'KENNEDY had been shot. \

During the aformentooned tim, Mr. ROBINSON can recall 
seeing no one resembling the phltographp\that he has seen of
SIRHAN B. SIRHAN. He has never at any time milt, or known SIRHAN 
B. SIRHANL During the tmne that he was inSthe lobby, he noticed 
and heard nothing to indicate that Senator KENNEDY would later.
be shot.

9/23/68 at Modesto, Ccaifornia Fie # SC 62-76 •

SA DONALD H. M0S:cfp
.Date dictated

9/23/68
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Mr. ROBINSON knows nothing relative to tie shooting 
of Senator KENNEDY from his own personal knowledge and his 
only knowledge has been gained through the various news media.



FD-302 (Rev. 4-15-6.4)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date October 10, 1968

Mrs. MAUREEN J. ROSS, 111 8th Street N.W, 
Washington, D.C., was telephonically contacted by her mother 
Mrs. MILDRED J. ERLEY, 1780 59th Avenue, Sacramento, CaSifornis, 
and advised SA NORMAL P. LE CLAIR the following:

She i.s employed by the Head Start Division of the 
Office of Economic Opoormity, 200 C Street, Waahhngton, 
D.C. She stated she was on the Campaign* Committee of 
Senator ROBERT F. KENNEDY and although she had planned to 
go to Los Angeles, CaSiflrn3Ls, for the evening of June 4, 1968 
she decided not to go and remained at her mooher’s home in 
Sacramento. She was not aware the senator had been shot unttl 
told by her mother who had heard it on television. She never 
heard of SIJHAN BISIARA SIRHAN prior tto the shooting and has 
no knowledge of a conjspiracy in the shooting.

„ 10/4/68 .Sacramento, CaSiflrnis „ SC 62-76On ___________at_____________ ’_____ _______________File #-----------------------------

by SA NORMAN P- LE CLAIR/sy_________________ Date dictated -10/7/68
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
1

Date _J0W8

KATHLEEN RYAN, a student at Immaculate Heart College, 
2021 North Western Avenue, Los Angeles, residence 18217 Garfield 
Place, Apartment 108, Los Angeles, advised the followeng:

Miss RYAN said that she had done local precinct 
work campaigning for Senator ROBERT F. KENNEDY and oas known 
as one of the Kennedy Girls as a result. She atennded the 
Senator ROBERT F. KENNEDY campaign party at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, on the evening of June 4, 1968. She 
spent a good part of the evening in the room on the first, 
four below the Embassy Room and left the hotel at rppr•lximrteyy 
11:45 p.m. on June 4, 1968, as she had to meet the cureeo 
time at her school. She watched the afeermath of the 
shooting of Senator KENNEDY on television during title early 
morning of June 5, 1968.

Miss RYAN clammed that she had not been registered 
in the Ambassador Hotel as a guest at the tme but had 
signed a list of Kennedy Girls, who were on duty at the hotel 
on June 4, 1968.

Photographs • of SIREAN BISIARU SIREAN and members of 
his family were exhibited to Miss RYAN, who said she had no 
recollection of having ever seen the persons pictured 
in the photograph at any time.

On 10/10/68 at Los Angeles., Caaifornaa Fie #Los Angeles 56-156
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Miss J. J. SAWTCKI, Editor, St. Matin's pre
175 Fifth Avenue, New York, New York, advised that she oan 
accompanied by Mr. IVAN SOUTHHAT,L on a trip in the San 
Francisco and Los Angeles, California areas just preceding 
and during the titre of Senator ROBERT F. KENNEDY'S campaign 
in California. She identified SoUTHwall as the author of 
a well-known group of children's books and stated that to 
was i.n the United States on a visit and that she was 
accompanying him in Caaifornia Coy various' lectures he 
made concerning hrs books. She spac'd. SoUTHHALL is foom 
Australia and gave the iolrowing address: H-ils End. 
The patch. Victoria 3792, Austraaia. She advised that 
while in CHifornia, she and SOUTHHAFT, were together 
during their entire tour.

Miss SAWICKI further stated that she and
SOU.THHHALT, had a reservat-ovn at the Aibal>^aoo■r horel 
in Los Angeles for the evening of June 4 1 5, 1968, 
however or arrival, were turned away. She stated that 
they arrved in tus Angeles foiowwncg the shooting of 
Senator* KENNEDY and actually heard or the situation on 
their way from the airport to the hotel.

Miss SAWICKI was unable to furnish any pertinent
lnformlt.O^n concern-Tug the shooting of Sera •"or PENNEDY or 
in crnnectron with SLIHANI b. SIRE^N. At the bine they 
arrieed at the hotel, about three hours frlrowing the shuooing, 
ive^y-lhhg was very quiet.

SOUT-nNALL would not be able to furnish any
Pirhnrent iIiforiatioi concerning trie shooting or SIIHAlN 
in that he was with hex' as above indicated.

On_10/14/68 at_New_Yrc-,_JNEw_York----------- Fie#-----bi-1—0----------------------------

by . .MJOHNLBRADSHAW J.^ts Date dictated------ 1£015/68_ -
Ths document contain* neither recomrnndaaHon* nor conclusions of the FBI. it is the property of the FBI and Is o^d to ^ur ^^
II and its cont^U are not to be dintrlbuted rutsidu your agency.
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jh. ■ ' . . _ ■ ■ Date_________10/2/68-^--------

■ ■ ’ Mr. JOSEPH SCANLON of 27 Fir Avenue, Tiverton,
’ ■ Rhode Isaand, was contacted for interveww at his office

.in the United States Customs Building, Providence, Rhode
. ■ Zsaahd. ■ . ■ ■

He advised that at the tone of the assassination 
of Senator ROBERT? KENNEDY he was with his wife in Room 24b. ’

' at the Ambassador Hotel, Los Angeles, Caaifornia. He stated 
' that because of this he had no opportunity to observe any­

thing that happened either directly, during, or after^the .
■ assassination, . . ■ . _ • .

■ He said that the only ieeo of interest that he 
could recall was that on the evening of June 2, 1968,_ a 

' Sunday evening, a-reception was held for Senntor KENNEDY 
in the Coconut Grove Club. He said, that many stars of . 
the stage and screen and other celebritees were present ' 

. and were entertaining. He said that hie and a GENE DULEEA
■ of Pittsfield, Massachiuetts, and a DONAL:© DOWD of

Boston, Massachusetts, noted that sbig stocky man about
6 feet 2 inches, 250 pounds, dark haar, large features 
kept trying to get behind the stage area. He was told 

. :several tomes to leave the area but ’would not, u^nil finally 
he, SCANLON, and the other men told him to get out of there 

• and pointed him out to other aides; and he- was removed from, 
the area. He said that he did not know of his identity and 
that this was the only incident he saw prior to the assassi­
nation at any Ume that caused any suspicion on his part.

204 
nn 9/27/68 at Providence. Rhode Island _Fiie/-Boston.44-6^6---------------

by_____SA FRANCIS I, MUR-PHY/gb __________ Dafe dictated. 10 .Z1/6^8
Thia••documtil eoMotss neither rtiommtidoiioia nor conduit of the FBI. 11 is the properly of the FBI ond is |oaitd to your ^oncy;
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1* \ . . ' Date________10268----------

■ ' \ Mr. JOSEPH SCANiLOH of 27 Fir, Avenue, Tiverton,
Rhode Zsana, was contacted for interview at his office 
in the United. States Customs Building, Providence., Rhode

■ Island. \ .
He advised that at the time of the assassinatonn 

of Senator ROBERT KENNEDY he was with his wife -to Roo® 24B , 
at the AnteBsador-Hotel, Los Angeles, caifornla. He stated 
that because of this he had no opppotunrty to observe any­
thing that happened either directly, during, or after the . 
assassinatoon. . \ .
. He said that the only Item, of interest that he 
could recall was that on the evening of June 2, 1968,_ a 
Sunday evening, a'reception was held for Senator KENNEDY 
in the- Coconut Grove Club. '’He said that many stars of ■ 
the stage and screen and other celebriteee were present 
and were entertain-ng. He said that he and a GENE DILHA 
of Pittsfield, Massa chiuetts, and a DONALD DOW© of

. Boston, Massachusetts, noted thaka. big. stocky man atom, 
6 feet 2 inches, 250 pounds, dark'hair, large features . 
kept trying to get behind the stagenrea. He was Joid 
several times to leave the area b«t.\onld not, until finally 
he, SCANLON, and the other men told him-io get out of there 
and pointed him out to other aides;, and hie was removed from ■ 
the area.. He said that he did not know^of his identity and

■ that this was the only incident he saw pMor to the assassin • 
nation at any tme that cause any suuspiidn on his- part.
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Date 10/15/68
1

THELMA SCHAEFFER, home address, 2122 Massachusetts 
Avenue, O.W., Apartment 102, telephone number 223-0605, was 
interviewed at the place of her employment, American Automobile 
Association, 171.2 G Street, O.W., teepphone number ME 8-4-000, 
advised:

She arrVved i.n Los Angeles, California, on June 4, 
1968, with FRANCES CALLAGHAN, a woman with whom she shares her 
apartment in Washington, D.C., for a vacation. The two of them 
Occupved a room on the fourth foor of the Ambassador Hotel. 
She was aware of the KENNEDY Campaign bevLng held v.n the hotel, 
and for awwile in the evening of June 4, 1968, both of the ladies 
sat in the lobby of the hotel just to see the crowd. She does 
not recall how long they sat i.n the lobby, but does recall that 
it was very crowded with people constantly coming in and going 
out of the lobby.

Latte i.n the evening, but before midnight, they re­
treed to their room, and shootly thereafter went tto bed. Later 
Miss SCHAEFFER was awakened by the sound of sirens. She turned 
on her radio and at this time leanned of the shooting of 
Senator KENNEDY. Neither she nor Miss CALLAGHAN! left their 
room.

She viewed a photograph of SOHAN B. SIRHAN. She was 
unable tto associate the photograph with any event of the even­
ing of June 4, 1968.

On 10/9/68 a WalSingtct, D. C.Fve # WO 173-135
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by SA HARVEY W. JAMSS/hwj Date dvctated 10/15/68
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1
■ 10/VW

Date-------------- 1--------- _

- , JOSEPH SCHERR, 433 South Brookside Drive, furnsshed
' the following information: ■ .

. • He is employed by the Bulova Watch Company and in ’
connection with this, employment was in Los Angeles-, Cclifirnia,

i on June 5, 1968 and registered in. at the Ambassador Hotel in that 
city. He recalled he feeo to Los Angeles for a sal.es meeting and 
arrvved there via aircraft. He arrvved in Los Angeles about

i 7:30 PM on June 3, 196 8 . He attended -the sal.es meeting in Los
| Angeles on Monday and Tuesday, June 3 and 4, 1968. He recaieed

that the meeting closed at about 5:30 PM on June 4, 1968, at
| ' which time he and others employed by the Bulova Watch Company 
j went into the Embassy Room of the hotel to see what was going on

in the case of Senator ROBERT F. KENNEDY’S pooitical activities.
। He r'ecalled the other persons with him were MIKE ROMAN, a Bulova
' Watch employee, who can be located at 635 Fifth Avenue, New York
, City, New York; SIDNEY VINE, 11334 Park Cennral Place, Apartment
j • D, Dallas, Texas; HERBERT SELIGMAi, 5915 Fiidrni Road, Apartment 
: 202, Houston, Texas and MALCOLM MILLER, 1203 Pennsslvania, Northeast,
! Albuquerque, New Menico. SCHERR said that he and the others named 
| stayed in the Embassy Room until approximately 8:00 pM when they
i left and went to dinner. They dined at a place called Frank and
! Musso’s, located.somewhere on Vine Street. . . .

' SCHERR continued that after dinner Hl persons in his
; group returned to t:he Emoassy Room of the Ambassador Hotel to
I see what was happening in the Senator KENNED)Y campaign. He
‘ estomated they arrvved at the hotel at about 10:30 or 11:00 PM. •

He r’ecalled that on this occasion, he ’’bumped into*’ ROOSEVELT ■
; GRIER, tie well known football player’ in the Embassy Room. He
, further recamed that a litlle after 11:00 PM, he had to go
‘ to the bathooom and left t:he Embassy Room of the Sit-nL. Upon his
; ■ return he found the front door locked and after making some in­
' quizes of unknown persons he ascertained that he could regain 
: entry into the Embassy Room by going through the kichhens in -the
: back. He said in.this manner he re-nntened the Embassy Room where

• he-remained unnil about midnight. • He said since Senator-KENNEDY .•
I had not shown up he decided to go to his room and get some sleep 
, since he inennded to leave Los Angles the filiowing day. SCHERR
• said as far as he can recall, SELIGMAN , VINE and-MILLER were still

in the Embassy Room when he left to go to his room. He recaHed 
that when he arrvved at his room in the hotel he found his roommate,-

On 9/23/68 at Wichstl, Kansas Fib #KC 62-8651
' LA 56-1.56

SA JAMES F. MILLER:bjc 9/24/68
by Date dictated 
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LOREN LICKSI, 7551 Steinway Road, Lincoln, Nebraska, was already 
there and Heep. SCHERR said he took a shower and won't to bed. 
He did recall that while in the process of going to bed he heard 
Some noises and took it for granted that Senator KENNEDY had 
arrived.

SCHERR said that approximately 6:00 AM, on June 5, 1968, 
he was awakened by hi.s roommate , who infrrmed him that Senator 
KENNEDY had been shot. He said this was the first information 
hetad of the .hooting and thought ^. roommate was kiting him 
until he watched some news on t:he television.

With regard t:o SIRHAN B. SIRHAN, SCHERR clammed he 
did not know him and did not recaH seeing him in the Embassy 
Room or anywhere else i.n the hotel on the night Senator KENNEDY 
was shot.



RAL BUREAU OF INVESTIGATiOtl^^

Dae_____October 2 , 1968.

, HUGHES SCHRODER, 2515 Habershmm Road, North­
west, Atlanta; Georgia, was interviewed at his place 
of employment, the Lipsconb Ellis Company, 90 Fairlie 
Street, Atlanta, Georgia, and he fumsshed the follow­
ing information: . ,.

SCHRODER advised that he and his wife atendded 
a business convention at Los Angeles during the latter 
part of-May, 1968., SCHRODER stated that he was a guest 
at tie Ambassador Hotel in Los Angeles, Caaifornia, 
while attendnng this convention and was registered at 
the Ambassador Hotel for the period of May 29 through 
June 1, 1968., SCHRODER staeed he left Los Angeles on 
June 2, 1968, and arrived in Atlanta on the same date. ,

SCHRODER staeed that he heard of the Robert 
Kennedy shooting on the mooning of June 4, 1968, while 
shaving and preparing to leave for work fomm hi.s home 
in Atlanta, Georgia. .

SCHRODER advised that he was in Atlanta from 
June 2, through and including June 4, 1968, and had , 
ibsoluttly no informatoon concerning the circmmsancees 
surrounding Senator Kennedy's assassinatoon and was unaware 
f his anged ass^ns ^Hty, s™ B. sis™, 
udOiI after his vdenelty was made known by the news 
media,

• SCHRODER could offer no further informatoon 
in this aaittr. -

258

. 10/1/68 . Atlanta, Georgia
On__________________at-------------------------- 1-------------g------

F1 # Atlanta 44-25<112
Los Angeles 66-156

by______ SA JAMES J. ROSE_______;bic______________Date dicaafed-------------10/2/68----------
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Date-. _12z2168

lova watch, inc.ARTHUR SCHWARTZ;, Salsman,. SCHWARXZO »^a.e.smram uurova. WUvCU; xnctj 
°3w York, New York, ^rdfed that he was registreed at the 
Arnoa^dor Hotel, Los Angeles, California, on June 4, ’1968. 
Related he left the hotel or approximate^ 1:15 pm for • 
Chicago Himio on that day and 16 was in Chicago when 

; Senator kfnjdty was killed. Re. could offer no information 
. concerning the shoo Ting or concerning Stihaji B. -SRTRJAnJ.
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■ • 4 ' ‘ ■Date 10/17/68

1. ■ "

Mr. JAY SCHWARTZ, telephone numb(2er OX 5-7090, 
Caaptal Mercury Shirt, New York, New York, advised telephomcally 
hie was in Los Angeles on June 4, 1968, the day before ROBERT F. 
KENNEDY was shot at 12:15 A.M. on June 5, 1968. Mr. SCHWARTZ 
stated that he was registered at the Anbaasador Hotel and that 
hie checked out at about 6 P.M. on June 4, 1968. He stated 
that he has no information concerning the assassination of 
ROBERT F. KENNEDY and that he saw no suspicoous persons at 
the hotel whhle he. was there. ■

Mr. SCHWARTZ stated that his trip was arranged ' ■
. through Travel Rite, Incorporated, New York, New York, .
• teepphone number MU 6-2582. .

. ■ Telephoieica.ll270 * ■ =
On ' 10/15/68 at New York, New York Fie# NY 44-1640 •

by SA HERBERT? W. KIIGORE/axb.Da.« dictated 10/16/z68 ’ ■
This document, contains neither recommedaaHons nor cieclusions of the FBI. It is the property of the FBI and Is loaned to your agency;
it and its contents are not to be distributed outside your agenci. , . ■
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. Dcte—104/68

• RICHARD SCHWARTS!, 530 Hillcrest Avenue, 
Westfield, New Jersey, Adainistsrator of Information 
Programs, International Business Machines Corporation, 
Dayton, New Jersey, on September 25, 1968, advised 
he was at the Ambassador Hotel, Los Angeles, 
California, to observe IBM voting machinery in . 
operation. Most of his time was spent at th© 
IBM building near the Ambassador H>tel.

. SCHWARTZ said after viewing a photograph 
of SX1HAN B. SliHAOj that he observed nobody in the 
vicinity of the. hotel resembling the photograph.

• SCHWARTZ said he spent the evening of 
June 4, 1968, and most of the morning hours of 
June 5, 1968, at’the IBS buildng located, near the 
Ambassador H>tel, • . •

_ 9/25/68 Dayton, OJ Newark 44-872
On at File #

SA JOHN WALTER SADE/mbm ' 10L/€8
. - by Date dictated
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' Date September 23 . 1968

MILTON SCOTT, Administrator, Novato General Hospital, 
advised on September 20, 1968, that he registered at the 
Ambassador Hotel, Lot Angelet, California, on Sunday, June 2, 
1968 , and wat assigned a bungalow; at the hotel and beleeves 
the bungalow had number 63B. He paid he wat in Lot Angelet 
for the purpose of attending a teninar for Hootital 
Admiinptratops.

SCOTT recaieed that he wat reeeased foom the pemiian 
at approximately 4:30 p.m. on Tuetday, June 4 , 1968. He 
taid it it hit recollectoon he ha'd dinner thootly aft:er . ■
being released fomm cIipp in the hotel coffee thop. He 
taid he went into the lobby of the Ambappador Hotel at 
Approximately 8:00 p.m. only to obterve the activitets then 
going on i.n connector with the liticipated vitit of 
Senator KENNEDY. He taid he remained in the hotel and 
lobby area unnil about 10:30 p.m. when he left to return 
to hit own bungalow so that he could better watch the 
activitetp going on in the hotel on hit televipoon tet . 
He taid he wat watching on televipoon at the time of the 
applpsiiatton.

Mr. SCOTT.taid he knowt nothing concerning a 
potjible conppiracy, doet not know SIRHAN, and did ^t •tee 
SIRHAN at the hotel on the night of Junie 4, 1968.

. 9/20/68
On----------------------

. NOVATO, CALIFORNIA 
at______________________

SF 62-5481 
.Fite #___________

SA DALE F. NORRTO:pif ' 9/23/68
by------------------------------------------------------------------------------ ———-Date dictated-------------------------------- ------

Thit document eontanns neither recommendattnns nor ctnclupionp of the FBI. It it the property of the FBI and it loaned to
your agency;; it and itt contents are not to be dittribueed outtide your agency.
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1 ’ . -Date----- 9/26/68

Mr. CLARK SEAGRAVES, Administrator, Santa Maria 
Hospital, Parkview Avenue, Santa Maaia, California, advised 
that he went to Lop Angeles, Ccaifornia, on June 4, 1968, to 
attend an assembly of the Ammrican College' of Hoopital 
Adninistratops which wap to be held at the Ambassador Hotel 
in Lop Angelep on June 5 and June 6, 1968. He stated that 
he checked into the Amiaasador Hotel at about -:-0 p.m..on 
June 4, 1968, and that he had dinner at the hotel dining 
room on the first floor foom about 7:00 pm. until about 
8:15 p.m. after which he pat in the lobby uitil about 9:-0 p.m.' 
when he went to hip room and watched televipoon uitt.1* he retreed 
for the night at about 11:4-5 p.m. He inoommed that he could 
not recall having peen anyone who resembled SIRHAN B. SIRHAlN 
at the Ambappador Hotel on the ni.ght of June 4, 19.68, and 
that he did not vipit the Embappy Balls'oim that evening. Further 
that he had no information .whatsoever which might be of ■ 
interept in connection with the phooting of the late Senator 
ROBERT F. KENNEDY. He ptated that he checked out of the

\Ambassador Hotel and returned to Santa Maria, Caaifornia, on 
the aftennoon of June 6, 1968. .

. • 27- -

On . 9/24/68 at Santa Maria, Ccaifornia Fie # Los Angeles 56-156

by SA WmiAMB. NOLAN, JR./fpd____________ Date dictated 9/25/68 ■
This document contains neither recommendanSons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contents are not to be distributed outside your agency.. ■
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■ Date—10/22/68

HERBERT SELIG-JANN, 5915 Fondra Road, Houston, 
Texas, advised that he is a salesman for the Bulova 
Watch Company, Houston, Texas. He stated thathe was’a 
gueSt at the Ambassador Hotel, Los Angeles, Caaifornia 
the night Senator KENNEDY' was shot at that hotel. SELIG-MANN 
said that he was in his room and knew nothing of the shoot­
ing uitil the follw'ing morning when he heard it on the 
radio while shaving. He said he was a guest on the third 
fooor of the Ambassador Hotel and he recalled hearing sirens 
the previous night but since there was so much pooitical 
activity in the Ambassador Hotel he considered it to be 
part of that activity and paid no further attention to it.

SELICtMAOO advised that he could fuimssh no 
information concerning the shooting of Senator KENNEDY 
and that he has never seen the person accused of doing the 
shooting.

. 10/16/68 Houston, Texas
On ---------------------------at___ :___________ •______

SA F. WTLLIAM WHATLEY, JR^m 
by----------- =-------—------- =—---------- : :____

HO 175-12
.File #______

10/18/68
Date dictated -
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ALBERT SHEPARD, Paulding Lane, Yorktown Heights,
New York, advised that hie is president of Albert Shepard O , 
Associates, also known as MoOivation Dynamics, a market 
research company, which was assisting in the 1968 nominatnng 
campaign for Senator ROBERT F. KENNEDY.

Mr. SHEPARD and his wife, ESTHER SHEPARD, were in
Los Angeles, California, in conaeetion with the above campaign 
and on June 4, 1968, attended a celebration at the Embassy 
Bairooom in honor of Senator KENNEDY. Mr. SHEPARD left the 
affair at about 11:00 p.m., June 4, 1968, to get a midnight 
flight to Chicago. It was while on the flight that he learned
of the KENNEDY shooting. As a result, hie could furnish no 
assistance i.n this maater. ' .
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